
Referat fra bestyrelsesmøde i GFØ onsdag den 4. december 2019 hos Christian 
Første del af mødet var fælles med bestyrelsen i vejlavet 
 
 

Tilstede: Christian, Annette, Evy, Martin, Morten, Vitus, Jens Kristian, Karsten 
 
Referat fra sidste møde er godkendt pr. e-mail. 
 
Annette orienterede fra vejlavet, og vi talte om forskellige emner som koordineres mellem 
de to bestyrelser, bl.a. størrelse af kontingent og bidrag næste år, samt vedtægterne. 
 
Vitus har holdt møde med en smed omkring planerne ved petanquebanen og fremlagde 
nogle nærmere oplæg og tilbud for projektet. Vi har tænkt os at invitere beboerne i nr. 3 - 
11 og 4 - 14 på Kongedybs Alle til et fællesmøde i starten af januar. 
 
Det blev præciseret, at der udbetales 150 kr. til fortæring pr. bestyrelsesmøde. 
 
Bestyrelsen så på forslagene til nye vedtægter. De sidste kommentarer bliver samlet 
sammen, hvorefter en advokat bliver taget med på råd. 
 
Vi talte om vedligeholdelse af bænke og kuber. Det er en god idé at vende kuberne fra tid 
til anden. 
 
Næste møde bliver tirsdag d. 18. februar 2020 kl. 19.30 hos Christian. 
 
Referent 
Karsten 


